
Minnesanteckningar förda vid möte med Laholms bridgeklubb 20200624 

Närvarande: Greger Sundgren, Gunilla Johansson, Roland Svensson, Thomas 

Knutsson, Lennart Norberg, Eva Lena Glimne, Gunnar Alexandersson och Mona 

Joleby. 

1. Från förra protokollet punkt sex, föreningen fått full täckning av 

kostnader för hyra av Hallands bridgeförbund. 

2. Ekonomi, finns 190.000 kr i tillgångar, en minskning sedan förra 

styrelsemötet med 26.000 kr, på grund av att klubben inte haft någon 

verksamhet. 

3. Klubben betalar halv hyra för Hökagården i nuläget 3.500 kr/månad. 

4. Förslag att ändra verksamhetsår till 1/9 2021-31/8 2022 kommer i så fall 

att ha samma verksamhetsår som förbundet. 

5. Årsmötet skjuts upp tillsvidare. 

6. Styrelsen beslöt att efter ha läst rekommendationerna från förbundet 

inte starta verksamheten i nuläget. 

 

 

Greger Sundgren                                  Mona Joleby 

Ordförande                                            sekreterare 


